



Zhuo (Adrian) Lv

Shenzhen

+86 755 3680 6584
adrian.lv@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Private equity and venture capital
- Mergers and acquisitions
- Capital markets
- Foreign direct investment
- Outbound investment
- Corporate restructuring
- General corporate
- Technology, media and telecoms
- Media and entertainment
- Life sciences and healthcare
- Real estate and infrastructure
- Energy and minerals

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Lv started his legal career in 2007. Before joining Han Kun, he practiced law at two other well-known law firms.

Mr. Lv specializes in mergers and acquisitions, venture capital and private equity, capital market transactions, foreign direct investment, offshore investment, real estate development and operations, and general corporate matters. He has provided a wide range of legal services for various large- and medium-scale state-owned/private enterprises, listed companies, multinational corporations, private equity funds, etc. Mr. Lv has represented clients in handling many projects that involve acquiring assets and equity interests, investment and financing, share offerings, bond issuances, infrastructure bidding, construction and operations, real property development and management, etc., covering industries such as TMT, finance, hi-tech, energy, electricity, transportation, real estate, construction, retail, apparel, agricultural products, food, chemical, and medical equipment. Mr. Lv has also represented a number of well-known domestic and overseas companies as their long-term external legal counsel, and has accumulated rich experience in corporate matters.

EDUCATION

Mr. Lv graduated from Renmin University of China with a bachelor's degree in law in 2005. He then studied at University College London and obtained an LL.M. in Commercial and Corporate Law in 2006.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Qualified Securities Practitioner

HONORS AND AWARDS

Next Generation Partner in TMT (Legal 500 Asia Pacific, 2019-2022)

Next Generation Lawyer in Corporate and M&A (Legal 500 Asia Pacific, 2019)

Shortlisted for Young Lawyer of the Year – China (ALB, 2017)

Recommended Lawyer in Real estate and construction (Legal 500 Asia Pacific, 2016)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



吕卓

深圳

+86 755 3680 6584
adrian.lv@hankunlaw.com

业务领域

- 私募股权和风险投资
- 兼并和收购
- 资本市场
- 外商直接投资
- 境外投资
- 企业重组改制
- 一般公司事务
- 科技、媒体和电信（TMT）
- 传媒娱乐
- 生命科学与健康
- 房地产和基础设施
- 能源、矿产

工作经历

吕卓律师从 2007 年起开始从事律师工作。在加入汉坤之前，曾在另外两家知名律师事务所工作。

吕律师专长于兼并收购、私募股权投资和风险投资、境内外上市重组、外商投资、境内企业境外投资、房地产开发经营、公司日常法律服务等业务，曾为多家大中型国有及民营企业、上市公司、跨国集团、私募基金等提供广泛的法律服务，负责并深入参与过多项资产和股权收购、境内外投融资、境内外上市及增发、债券发行、基础设施招投标和建设经营、房地产开发管理等项目，行业领域涉及 TMT、金融、高新技术、能源、电气、交通运输、房地产、建筑、零售、服装、农产品、食品、化工、医疗设备等。吕律师还曾担任多家境内外知名企业的常年法律顾问，在公司事务方面积累了较为丰富的执业经验。

教育背景

吕卓律师 2005 年毕业于中国人民大学，取得法学学士学位，之后就读于英国伦敦大学学院（University College London），并于 2006 年取得商法和公司法硕士学位（LLM）。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国证券从业资格

荣誉与奖项

TMT 新生代合伙人（亚太法律服务五百强，2019-2022）
并购新生代律师（亚太法律服务五百强，2019）
年度最佳青年律师—中国组提名（亚洲法律杂志，2017）
房地产推荐律师（亚太法律服务五百强，2016）

工作语言

中文、英文